

**Announcing:** Implementation of a research project to build capacity among Canadian public health professionals to use research evidence in program planning decisions.

**Timeline:** 18 months (Fall'15 to Spring'17)

**Intervention:** Participants will receive concise actionable messages based on high-quality systematic review evidence via: Twitter, webinars, and/or tailored email messages. Participants will be surveyed at baseline and follow-up to assess awareness and use of research evidence.

**Now recruiting:** Individual public health professionals across Canada working in the areas of:

- Tobacco/Alcohol use
- Sun safety
- Healthy eating
- Physical activity

**More info:** Click here <http://kt.healthevidence.org> or scan the QR code for the Participant Information Form (Consent). If you decide to participate in this study, you will have the option to continue to a 20 minute baseline online survey to begin your participation.



**Complete the survey for a chance to win an iPad Air 2 64GB!**

*Announcement of the winner will be made in approximately one month's time.*

**Our goals:** High-quality research evidence, disseminated through this project, will be useful to the programs in your health unit. We aim to identify a cost-effective knowledge translation strategy for public health in Canada, to save decision makers time, and reduce duplication in identifying and locating research evidence.

Should you have any further questions or concerns, please do not hesitate to contact the Research Coordinator or Study Investigators listed below.

Maureen Dobbins RN, PhD  
Scientific Director, National  
Collaborating Centre for Methods  
and Tools & Health Evidence™  
McMaster University  
T: (905) 525-9140 X 20455  
[dobbinsm@mcmaster.ca](mailto:dobbinsm@mcmaster.ca)

Cory Neudorf BSc, MHSc, MD,  
FRCPC  
President, Urban Public Health  
Network & Chief Medical Health  
Officer, Saskatoon Health Region  
T: (309) 966-2276  
[Cory.Neudorf@saskatoonhealthregion.ca](mailto:Cory.Neudorf@saskatoonhealthregion.ca)

Jennifer Yost RN, PhD  
Assistant Professor  
McMaster University  
T: (905) 525-9140 x 21927  
[jyost@mcmaster.ca](mailto:jyost@mcmaster.ca)

Olivia Marquez, MSc  
Research Coordinator  
School of Nursing, McMaster  
University  
T: (905) 525-9140 ext. 20464  
[marqueos@mcmaster.ca](mailto:marqueos@mcmaster.ca)

**Annnonce :** Lancement d'un projet de recherche pour développer les capacités des professionnels de la santé publique au Canada à utiliser les données probantes issues de la recherche dans la prise de décisions.

**Échéancier :** 18 mois (de l'automne 2015 au printemps 2017)

**Intervention :** Les participants recevront des messages concrets et concis qui sont basés sur des données probantes provenant de revues systématiques de grande qualité, et ce, via des messages Twitter, des webinaires, et/ou des courriels personnalisés. Les participants seront sondés au début du projet et au cours du projet afin d'évaluer leur degré de sensibilisation et leur utilisation des données probantes.

**Recrutement en cours :** Nous souhaitons recruter des professionnels de la santé publique partout au Canada qui travaillent dans les domaines suivants :

- Consommation de tabac/alcool
- Sécurité au soleil
- Alimentation saine
- Activité physique

**Pour plus d'information :** Cliquez ici <http://kt.healthevidence.org> ou scannez le code QR pour accéder au formulaire de consentement offrant de l'information aux participants. Si vous décidez de participer à cette étude, vous aurez alors la possibilité de répondre à un sondage en ligne de 20 minutes pour commencer votre participation.



**Répondez au sondage pour avoir une chance de gagner un iPad Air 2 64GB!**

*L'annonce du gagnant sera faite d'ici un mois environ.*

**Nos objectifs :** Les données probantes de grande qualité qui seront diffusées par le biais de ce projet seront utiles pour éclairer vos programmes de santé publique. Nous souhaitons ainsi identifier une stratégie d'application des connaissances qui soit efficace pour la santé publique au Canada, afin de sauver un temps précieux aux décideurs et réduire les chevauchements dans l'identification et la localisation des données de recherche.

Si vous avez des questions ou des préoccupations, SVP n'hésitez pas à contacter la coordonnatrice de recherche ou les principaux chercheurs de l'étude qui sont identifiés ci-dessous.

Maureen Dobbins inf. aut., PhD  
Directrice scientifique, Centre de  
collaboration nationale des  
méthodes et outils et de Health  
EvidenceMC  
Université McMaster  
T : (905) 525-9140 poste 20455  
dobbinsm@mcmaster.ca

Cory Neudorf BSc, MHSc, MD, FRCPC  
Président, Réseau pour la santé publique  
urbain & Médecin hygiéniste en chef,  
Saskatoon Health Region  
T : (309) 966-2276  
Cory.Neudorf@saskatoonhealthregion.ca

Jennifer Yost inf. aut., PhD  
Professeure adjointe  
Université McMaster  
T : (905) 525-9140  
poste 21927  
jyost@mcmaster.ca

Olivia Marquez, MSc  
Coordonnatrice de recherche  
Health EvidenceMC  
Université McMaster  
T : (905) 525-9140 poste 20464  
marqueos@mcmaster.ca